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❖ Vaststelling aanslag 2022 nazorgfonds 
De bestuurlijke afspraak overdracht stortplaats AVRI is vastgelegd in de brief  van GS van 8 december 
2020 en geef t de kaders van deze afspraak weer: in punt 6 van die brief  staat het volgende:  

 
Jaarlijks gaan wij samen met u in overleg over de nazorg (over technische en juridische 
aangelegenheden), bestuurlijk (over ontwikkelingen en de verwachtingen voor de komende 

jaren), en financieel (over het opgebouwde weerstandsvermogen in relatie tot het risico en het 
reeds overgedragen doelvermogen en over de voorlopige aanslagen). 

 

Op 21 november jl. was het ambtelijk overleg voor dit jaar. In dat overleg berichtte Henk Boon, plv. 
inspecteur belastingen, van de provincie Gelderland dat de voorlopige aanslag voor AVRI voor dit jaar 
wederom € 1 miljoen zal bedragen. 

Het bestuurlijk overleg betref fende 2022 is in januari 2023 gepland. In dit overleg staat ook de aanslag 
voor het betref fende kalenderjaar op de agenda, maar dit jaar is dat overleg te laat om nog een 
aanslag over 2022 op te leggen. Daarom heef t de provincie, bij monde van de plv. Inspecteur 

belastingen, voorgesteld dat de aanlag over 2022 (wederom) € 1 miljoen zal bedragen. De aanslag zal 
worden verzonden en betaald in december. Tijdens het bestuurlijk overleg in januari 2023 zal de 
aanslag dus hooguit pro forma op de agenda staan. 

 
 

❖ Papier en karton 
Voor het eerst in 2 jaar is de vervuiling van papier en karton onder de landelijke norm van 3 procent 
gebleven. Vanuit GRIP (B1 project minder verwerkingskosten) doen we onderzoek naar vervuiling van 
grondstofstromen en hebben we in september een pilot opgestart met een specifieke sorteerkraan om 
vervuiling in onze overslaghal eruit te halen.  
De resultaten waren gelijk zichtbaar en hadden minder afkeur. In november kwamen we voor het eerst in 2 
jaar onder de landelijke norm van 3 procent. Daarmee voldoen we aan de eisen van verwerking en krijgen 
we geen extra sorteer- en verbrandingskosten doorberekend, op het tonnage van november zou dit 18k 
zijn. Pilot loopt tot 31 december en resultaten zijn dusdanig hoopvol dat we hier een vervolg aan willen 
geven. Uiteraard blijft het scheiden aan de bron bij de inwoner de meest ideale situatie en zal er in 2023 
hier door communicatie ook op ingezet worden. 
 
 


